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Abstract (en)
The ram (6) of the machine has shaped fittings (25) projecting from its edges, which, when the ram is driven home, are able to interact with
complementary internal fittings of a mould (19) that are shaped to produce at least one block with one or more cavities on its faces, said mould (19)
being so fitted as to be height-adjustable, within the hopper (5) which is fixed to means in order to be moved vertically up or down coaxially with the
compacting assembly. The base of the hopper (5) is formed by an independent removable plate (20) resting on a vibrating table (21) whose position
is fixed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le pilon (6) de la machine pour la production de blocs à bâtir présente en débordement des agencements profilés (25) susceptibles de coopérer
en position d'enfoncement avec des agencements internes complémentaires d'un moule (19) conformés pour réaliser au moins un bloc avec une
ou plusieurs cavités débouchantes, ledit moule (19) étant monté avec une capacité de réglage en hauteur, à l'intérieur de la trémie (5) qui est
assujettie à des moyens pour être déplacée verticalement en hauteur d'une manière coaxiale à l'ensemble de compactage, le fond de la trémie (5)
est constitué par une plaque indépendante (20) amovible disposée en appui sur une table vibrante (21) fixe en position.
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